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Zápis č. 8 

ze zasedání Zastupitelstva obce Klokočná č. 5/2017 

konaného dne 20.12. 2017 v 1900 hod. v sále Hostince Na Klokočné 

 

 

Přítomni:  Ing. Miloslav Rovný, Petr Prokýšek, Ing. Blanka Habrmanová PhD, Mgr. 

František Bártek, Jan Malý, Martin Pávek. 

Omluveni:   František Bašta 

Neomluveni:  

 

Celkový počet přítomných zastupitelů: 6 

Celkový počet nepřítomných zastupitelů:  1 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

Veřejné zasedání Zastupitelstva obce Klokočná zahájil starosta obce Miloslav Rovný (dále 

„předsedající“), přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. 

Informace podle § 93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích byla na úřední desce 

Obecního úřadu Klokočná zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to 

od 12. 12. 2017 do 19. 12. 2017. Předsedající dále konstatoval, že dle prezenční listiny je 

přítomno 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu 7 všech členů zastupitelstva), takže 

zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

2. Určení ověřovatelů a zapisovatele  

Předsedající navrhl, aby ověřovateli zápisu byli pan Petr Prokýšek a pan Jan Malý, 

zapisovatelem paní Šárka Machaňová. Předsedající vyzval zastupitele k vznesení 

protinávrhů. Petr Prokýšek vznesl návrh, aby byl zapisovatelem pan František Bártek 

z důvodu jeho stížností, že zápisy jsou manipulovány a nejsou psány dobře. Pan František 

Bártek sdělil, že se mu nelíbí zápisy z porad zastupitelstva, nikoliv z veřejných zasedání. 

V zápisech z porad nejsou zaznamenány jeho připomínky a doporučení v rámci některých 

projednávaných bodů např. „Autobus pro děti do ZŠ Světice“, s tím, že je třeba adekvátně 

zohlednit i děti jezdící do jiných škol, platící si jízdné. Pan František Bártek odmítl 

vyhotovovat zápisy z veřejných zasedání. Petr Prokýšek nebude pana Františka Bártka 

nutit, chtěl mu dát jen prostor a netrvá tudíž na svém návrhu. Předsedající dále vyzval 

přítomné občany, aby se k návrhu vyjádřili. Paní DŽ sdělila, že pokud má pan František 

Bártek připomínky k zápisu, je důležité, aby je sám dělal, bylo by to ku prospěchu věci. K 

návrhu se již nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení:  

„Zastupitelstvo obce Klokočná určuje ověřovateli zápisu pana Petra Prokýška a pana 

Jana Malého, zapisovatelem paní Šárku Machaňovou.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-54-8/2017 bylo schváleno. 
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3. Schválení programu 

Předsedající seznámí členy zastupitelstva i všechny přítomné s návrhem programu 

zasedání v souladu s pozvánkou. Předsedající přečte připravený a zveřejněný následující 

program: 

1) Zahájení zasedání zastupitelstva 

2) Určení ověřovatelů a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

5) Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

6) Rozpočtové opatření č. 5/2017 

7) Rozpočet na rok 2018 

8) Volba nového člena Kontrolního výboru 

9) Rozhodnutí o odměně za výkon funkce neuvolněnému členovi zastupitelstva (§ 72 

zákona o obcích) – panu Mgr. Františkovi Bártkovi. 

10) Nová právní úprava – Nařízení vlády o výši odměn členů zastupitelstev 

11) Inventarizace majetku za rok 2017 

12) Kalkulace cen pro vodné pro rok 2018 

13) Obecně závazná vyhláška o regulaci hlučných činností 

14) Výběrové řízení „Svoz odpadu pro Region Jih“ 

15) Poplatky za likvidaci komunálního odpadu 

16) Výběrové řízení na provedení analýzy a na zajištění činnosti DPO dle požadavků 

GDPR 

17) Projednání žádosti pana Miroslava Kukly – Návrh na pořízení změny ÚP 

18) Územní studie veřejných prostranství 

19) Objasnění platby obecní kartou 

20) Různé 

• Změna v organizaci Kulturní a sociální komisi 

• Kalendář 2018 

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzval zastupitele, aby se k navrženému programu vyjádřili. František Bártek 

navrhl, aby byl bod č. 5 vypuštěn z důvodu neusnášeníschopnosti kontrolního výboru. K 

návrhu se již nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje předložený a zveřejněný program veřejného 

zasedání, s tím, že bod č. 5 - Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

- se z důvodu neusnášeníschopnosti kontrolního výboru vypouští.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval 0 

Usnesení č. U-55-8/2017 bylo schváleno. 
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4. Informace o ověření zápisu z předchozího zasedání 

Předsedající konstatoval, že zápis byl ověřen. Proti zápisu nebyla podána žádná námitka.  

5. Kontrola plnění usnesení zastupitelstva z minulého zasedání 

Bod byl vypuštěn z důvodu neusnášeníschopnosti kontrolního výboru.  

6. Rozpočtové opatření č. 5/2017 

Předsedající vyzval Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová seznámila přítomné s rozpočtovým opatřením č. 5/2016, které mění 

závazné ukazatele rozpočtu obce tak, aby se reagovalo na změnu rozložení příjmů a výdajů 

obce. Paní Habrmanová sdělila, že upravovala rozpočet vzhledem k tomu, že se obec 

připravuje z hlediska účetnictví na uzavření roku 2017. Navýšily se příjmy na 323.923,- 

Kč a výdaje se snížily na - 426.401,- Kč u vybraných položek. 

Na straně příjmů došlo k výraznému navýšení příjmů z rozpočtového určení daní (celkem 

o 420.000,- Kč), dále obec obdržela 110.825,- Kč za vypořádání členských podílů ve 

Svazku obcí RJ (spojeno s Dodatkem č. 1 k Dohodě o stanovení podílu členských obcí 

SORJ na nákladech na vybudování skupinového vodovodu Region Jih), kdy obec místo 

aby platila, tak jí jsou naopak určité prostředky vráceny. Naopak byla snížena položka 4113 

NI. př. transf. ze stát. fondů o celou částku 304.902,- Kč, což je dotace na ÚSVP, která 

bude vyplacena až v průběhu roku 2018 a je také zahrnuta do návrhu rozpočtu na rok 2018. 

Na straně výdajů k nejmarkantnějšímu snížení paragrafu: 

 2310 Pitná voda o 145. 000,- Kč (opět spojeno s Dodatkem č. 1 Dohodě o stanovení 

podílu členských obcí SORJ na nákladech na vybudování skupinového vodovodu 

Region Jih), 

 2321 Odvádění a čištění odpadních voda nakládání s kaly o 294.840,- Kč, které budou 

vyfakturovány až v příštím roce, podle toho, jak budou pokračovat práce na projektové 

dokumentaci ke kanalizaci a ČOV, 

 3349 Ostatní záležitosti sdělovacích prostředků (místní rozhlas) o 157.000,- Kč, kdy 

zatím došlo k demontáži starého rozhlasu, pořízení nového rozhlasu je v řešení (včetně 

dohledání možností dotačních titulů), 

 3613 Nebytové hospodářství v položce 6121 Budovy a haly o 200.000,- Kč, které byly 

původně plánované na úpravy rozestavěné autobusové garáže, ale v průběhu řešení 

ÚSVP se ukázalo jako nejlepší se stavebními úpravami vyčkat až do doby, kdy bude 

stoprocentně jasné k jakým účelům bude budova využívána (Sbor dobrovolných 

hasičů, technické zázemí obce, Obecní sociální byty, klubovna Spolku dobrovolných 

hasičů, apod.) 

Naopak byly některé paragrafy na straně výdajů navýšeny, aby byla dostatečná rezerva pro 

financování některých činností jako  

 3722 Sběr a svoz komunálních odpadů – navýšení o 120.000,- Kč 

 3745 Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň – celkem o 59.000,- Kč (položky elektrická 

energie a Nákup ostatních služeb) 

 5512 Požární ochrana – dobrovolná část – na 70.000,- Kč na nákup vybavení JSDH 
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Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. K 

návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2017, které tvoří 

přílohu č. 1 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek  

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-56-8/2017 bylo schváleno. 

7. Rozpočet na rok 2018 

Předsedající vyzval Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu. 

Blanka Habrmanová seznámila přítomné s plánovaným rozpočtem na rok 2018, který byl 

vyvěšen v zákonné lhůtě na úřední desce obce a stále je ke stažení na webových stránkách 

obce. 

Oproti zveřejněné verzi rozpočtu Obec Klokočná dodatečně obdržela od SORJ upravenou 

kalkulaci členských podílů. Zatímco v minulosti obec Klokočná platila každý rok členský 

podíl ve Svazku obcí ve výši téměř 200.000,- Kč, v roce 2018 obec Klokočná naopak 

obdrží 89.836,- Kč v rámci vyrovnání členských podílů dle scháleného Dodatku č. 1 

k Dohodě o stanovení podílu členských obcí SORJ na nákladech na vybudování 

skupinového vodovodu Region Jih. Proto Blanka Habrmanová navrhuje snížení výdajů 

v paragrafu 2310 Pitná voda ze současně navrhovaných 175.000,- Kč na 15.000,- Kč a to 

o položku 6349 Investiční dotace veř. rozpočtům SORJ. Tím dojde ke snížení výdajové 

časti z původně navrhovaných 3.598.497,38 Kč na  3.438.497,38 Kč. Současně Blanka 

Habrmanová navrhuje zvýšení příjmů v paragtrafu 2310 Pitná voda, v položce 2226 Příjmy 

z fin. vypořádání min. l. obce na částku 86.836,- Kč, čímž dojde ke zvýšení příjmové části 

z původně plánovaných 3.006.120,- Kč na 3.095.956,- Kč. Tato úprava se promítla do 

navrženého rozpočtu. 

Rozpočet plánuje příjmy ve výši 3.095.956,- Kč a výdaje ve výši 3.438.497,38 Kč. Po 

uhrazení splátky dlouhodobých půjček ve výši 194.604,- Kč bude schodek rozpočtu, tj. 

rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši 537.145,38 Kč, pokryt volnými prostředky z běžného 

účtu obce Klokočná. V příštím roce se chystá obec dále investovat do projektové 

dokumentace na ČOV a kanalizaci. Dále obec plánuje obnovu místního rozhlasu a 

význmané navýšení nákladů na Jednotku sboru dobrovolných hasičů Obce Klokočná. 

Rozpočet obce Klokočná na rok 2018 je nedílnou přílohou č. 2 tohoto zápisu. B. 

Habrmanová navrhuje, aby Závaznými ukazateli rozpočtu byly stanoveny paragrafy. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. K 

návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, v souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., o rozpočtových 

pravidlech územních rozpočtů, schvaluje Rozpočet obce na rok 2018 dle přílohy 2 tohoto 
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zápisu jako schodkový, s celkovými příjmy 3.095.956 Kč, celkovými výdaji 3.438.497,38 

Kč a dorovnáním rozpočtu z běžných účtů obce ve výši 537.145,38 Kč, a stanovuje, že 

Závaznými ukazateli rozpočtu jsou paragrafy.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Petr Prokýšek, Blanka 

Habrmanová, František Bártek  

proti:  Martin Pávek 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  5 Proti  1 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-57-8/2017 bylo schváleno. 

8. Volba nového člena Kontrolního výboru 

Předsedající informoval, že dne 14. 11. 2017 obdržel rezignaci paní Kateřiny Knapové na 

člena Kontrolního výboru. Tím je nutné zvolit nového člena výboru. Dle organizačního 

řádu orgánů obce Klokočná musí být počet členů lichý, což je pravidlem „organizačním“, 

které má zajistit schopnost přijímat usnesení nadpoloviční většinou. Zákon nestanoví 

konečné počty členů. Členové jsou navrhováni a voleni na základě jejich odbornosti, 

schopností, či zkušeností v dané oblasti. Výbory nejsou samostatnými orgány, plní funkci 

sběru příslušných informací a jejich analyzování pro zastupitelstvo obce. Volba předsedy 

a dalších členů výborů je zákonem o obcích svěřena do vyhrazené kompetence 

zastupitelstva. 

Předsedající informoval, že předseda Kontrolního výboru požaduje, aby se jeho výbor 

rozšířil o nové tři členy na pět členů (což OŘ nevylučuje) a proto navrhl tři nové uchazeče, 

se kterými tuto záležitost již předjednal. Jedná se o Jindřicha Krčmáře, Michala Mládka a 

Jindřicha Krčmáře ml. Nikdo jiný nebyl navržen. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Pan František Bártek sdělil, že kontrolní výbor dosud kontroloval jen plnění usnesení 

zastupitelstva obce, ale rád by, aby plnil i jiné úkoly např. kontroloval financování a 

hospodaření obce. Krátce představil nominované členy kontrolního výboru, pana Michala 

Mládka, který chce v tomto výboru pracovat a do budoucna by se rád ucházel o funkci 

zastupitele, dále pana Jindřicha Krčmáře, který je přínosný v jakékoliv pozici a pana 

Jindřicha Krčmáře ml. za „JSDHO“. K návrhu se již nikdo nevyjádřil. 

Předsedající informoval, že proběhne volba po jednotlivých uchazečích. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná volí za člena Kontrolního výboru pana Jindřicha 

Krčmáře.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Martin Pávek, František Bártek  

proti:  Miloslav Rovný, Jan Malý, Petr Prokýšek, Blanka Habrmanová 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  2 Proti  4 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-58-8/2017 nebylo schváleno. 
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Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná volí za člena Kontrolního výboru pana Michala Mládka.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek  

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-59-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající sdělil, že pokud nemá kontrolní výbor dalšího kandidáta na svého člena, je 

nutné ukončit hlasování z důvodu zachování lichého počtu členů výboru. Martin Pávek 

vyjádřil nesouhlas, neboť je zvýhodněn jeden kandidát na úkor dalšího v pořadí. 

Předsedající doplnil, že pořadí kandidátů navrhl předseda kontrolního výboru, pan 

Ftantišek Bártek. Jindřich Krčmář sdělil, že je spokojený a rád, že nedošlo k hlasování a 

jeho volbě za člena kontrolního výboru, neboť nechce být mezi zastupiteli. Předsedající 

sdělil, že se může kdokoliv přihlásit do kontrolního výboru, nominace není limitována 

nikým a ničím, pouze musí projít schvalovacím řízením zastupitelstva.  

Pan František Mládek ml. se následně přihlásil, že by se rád ucházel o místo člena 

v kontrolním výboru. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná souhlasí, aby byl volen další člen Kontrolního výboru.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti:   

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-60-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná volí za člena Kontrolního výboru pana Františka 

Mládka.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek  

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se 0  Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-61-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná volí za člena Kontrolního výboru pana Jindřicha 

Krčmáře ml..“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 
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Hlasy: pro: Martin Pávek, František Bártek  

proti: Jan Malý, Petr Prokýšek, Blanka Habrmanová, Miloslav Rovný, 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  2 Proti  4 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-62-8/2017 nebylo schváleno. 

Pan Miroslav Kukla se následně přihlásil, že by se rád ucházel o místo člena v kontrolním 

výboru. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná souhlasí, aby byl volen další člen Kontrolního výboru.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti:   

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-63-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná volí za člena Kontrolního výboru pana Miroslava Kuklu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Martin Pávek, František Bártek  

proti:  Miloslav Rovný, Jan Malý, Petr Prokýšek, Blanka Habrmanová 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  2 Proti  4 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-64-8/2017 nebylo schváleno. 

Předsedající zrekapituloval volbu a konstatoval, že pan Michal Mládek a František Mládek 

ml. byli zvoleni za členy Kontrolního výboru a že tato volba odpovídá zákonu a OŘ. Pouze 

není dodržen požadovaný lichý počet členů. 

9. Rozhodnutí o odměně za výkon funkce neuvolněnému členovi zastupitelstva (§ 72 

zákona o obcích) – panu Mgr. Františkovi Bártkovi 

Předsedající požádal Blanku Habrmanovou, aby se tohoto bodu ujala. 

Blanka Habrmanová informovala, že dne 10. 11. 2017 proběhlo dílčí přezkoumání 

hospodaření obce Klokočná. Byl zjištěn nedostatek, že na jednání zastupitelstva obce dne 

9. 10. 2017 byl složen slib nového člena zastupitelstva obce, pana Mgr. Františka Bártka, 

aniž by zastupitelstvo stanovilo výši měsíční odměny a den, od kterého bude odměna 

vyplácena 

Současně prvnímu náhradníkovi za člena zastupitelstva obce, panu Jindřichovi Krčmářovi, 

který se po několika dnech vzdal funkce člena zastupitele, byla v dobré víře odměna 

vyplacena za dobu jeho krátkého mandátu, aniž by byla předem stanovena výše odměny. 

Náprava tohoto nedostatku se musí provést dodatečným usnesením. 
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Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. K 

návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná stanovuje výši měsíční odměny panu Mgr. Františkovi 

Bártkovi ve výši 800,- Kč a to ode dne vzniku jeho mandátu tj. od 5. 10. 2017. Současně 

zastupitelstvo obce Klokočná nepožaduje vrácení části měsíční odměny, která byla 

vyplacena v dobré víře prvnímu náhradníkovi panu Jindřichovi Krčmářovi, po dobu jeho 

mandátu, tj. od 26. 9. 2017 do 4. 10. 2017, kdy se vzdal funkce člena zastupitele.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek  

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-65-8/2017 bylo schváleno. 

10. Nová právní úprava – Nařízení vlády o výši odměn členů zastupitelstev 

Předsedající informoval, že 1. 01. 2018 vstupuje v platnost nové nařízení vlády č. 318/2017 

Sb. o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků. V příloze tohoto 

nařízení jsou stanoveny pro neuvolněné členy zastupitelstva maximální odměny, které 

nelze překročit. Jako nové je dané, že neuvolněnému starostovi náleží automaticky měsíční 

odměna v minimální zákonem stanovené výši. V našem případě je to minimálně 10.950,- 

Kč. Maximální výše může být 21.899,- Kč. Starosta se minimální odměny nemůže vzdát, 

takže mu bude od ledna vyplácena. 

Doposud platilo, co si zastupitelé stanovili při ustavujícím zasedání, že všichni mají 

odměnu ve výši 800,- Kč.  

Předsedající se dále odkázal na „Důvodovou zprávu“, která je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 

Z těchto důvodů předsedající navrhl, aby Blance Habrmanové byla stanovena nová výše 

měsíční odměny za výkon funkce podle § 72 zákona o obcích.  

Výši nové odměny musí stanovit zastupitelstvo – odměna neuvolněného místostarosty ne-

smí (od 1.1.2018) být vyšší než 19.709,- Kč (u obce do 300 obyvatel). 

Předsedající navrhl stanovit Blance Habrmanové novou výši měsíční odměny za výkon fce 

ve výši 3.500,- Kč. 

Předsedající následně vyzval zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

K návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná stanovuje Blance Habrmanové – II. místostarosta novou 

výši měsíční odměny za výkon funkce podle § 72 zákona o obcích ve výši 3.500,- Kč a to 

ode dne 1. 1. 2018.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Jan Malý, Petr Prokýšek  

proti:  Martin Pávek 

zdržel se: Blanka Habrmanová, František Bártek 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  3 Proti  1 Zdržel se  2 Nehlasoval  0 
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Usnesení č. U-66-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající citoval bod č. 5 čl. 9 Jednacího řádu a oznámil, jestliže předložený návrh 

usnesení nezískal při hlasování potřebnou většinu, může se zastupitelstvo na návrh 

předsedajícího usnést na dohadovacím řízení. Dohadovací řízení je nástrojem pro vytváření 

kompromisních řešení.  Předsedající navrhl na chvíli přerušit průběh veřejného zasedání, 

aby došlo k dohodě pro návrh usnesení, který by získal potřebnou většinu.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná souhlasí s krátkodobým přerušením zasedání a 

přistoupení k dohadovacímu řízení - veřejnému.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti:    

zdržel se:  

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval   

Usnesení č. U-67-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající několikrát oslovil pana Františka Bártka a pana Martina Pávka, za účelem 

najití vůle, či řešení. Dotázal se jednak na férovost neodměňovat někoho kdo pracuje – viz 

předchozí body, zdůraznil, že se jedná o budoucí nastavení odměn, atd. Dále se i ptal proč 

by se pro obec mělo volit jednoznačě nevýhodné řešení v zajištění citovaných čiností 

prostřednictvím externího účetního, který vyjde více jak na dvojnásobek odměny, než 

kterou by pobírala Blanka Habrmanová. Z důvodu nedostatku vůle k řešení jiného návrhu 

usnesení, který by získal potřebnou většinu ukončil předsedající dohadovací řízení a 

obnovil přerušené zasedání zastupitelstva. Předsedající dále oznámil, že od 1. 1. 2018 bude 

finanční operace zajišťovat účetní pan Radek Skřivánek. Paní DŽ požádala pana Martina 

Pávka, aby zdůvodnil proč hlasoval proti. Pan Martin Pávek oznámil, že paní Blanka 

Habrmanová nevykonávala správu webových stránek obce, za kterou jí naležela odměna, 

tak jak měla a tudíž by nyní neměla finanční operace pro obec vykonávat za odměnu. 

Předsedající doporučil, ať se každý podívá na naše webové stránky – sami se netvoří.  

11. Inventarizace majetku za rok 2017 

Předsedající požádal Blanku Habrmanovou, aby se ujala tohoto bodu programu 

Blanka Habrmanová informovala přítomné, že bude sestaven plán inventur v rámci řádné 

inventarizace majetku k 31. 12. 2017. Inventarizační komise provede inventarizaci majetku 

v jednotlivých útvarech a dokladovou inventuru účtů v termínu od 2. do 30. 1. 2018. Blanka 

Habrmanová navrhla jmenovat inventarizační komisi ve složení; František Bašta, Šárka 

Machaňová a Radek Skřivánek. Za předsedu inventarizační komise navrhla Františka 

Baštu. 

Předsedající následně vyzve zastupitele, a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. K 

návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná jmenuje inventarizační komisi ve složení; František 

Bašta, Šárka Machaňová a Radek Skřivánek. Předsedou inventarizační komise jmenuje 

Františka Baštu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 
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Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro   6 Proti   0 Zdržel se   0 Nehlasoval   0 

Usnesení č. U-68-8/2017 bylo schváleno. 

12. Kalkulace cen pro vodné pro rok 2018 

Předsedající informoval přítomné o Valné hromadě SORJ, konané dne 12. 12. 2017, na 

které se projednala kalkulace nové ceny vodného pro rok 2018. Oproti předchozímu období 

dochází k navýšení ceny o cca 1, 2 Kč z 37,78 Kč na 39,01 Kč bez DPH, tedy 44,86 Kč/m3 

včetně DPH. Obec jako spoluvlastník vodovodu tuto cenu nebude dále navyšovat. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

K návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje úpravu ceny vodného pro rok 2018 na částku 

39,01 Kč/m3 (bez DPH), tedy 44,86 Kč/m3 (včetně DPH). Kalkulace cen pro vodné pro 

kalendářní rok 2018 je obsahem přílohy 4 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek  

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro 6  Proti   0 Zdržel se   0 Nehlasoval   0 

Usnesení č. U-69-8/2017 bylo schváleno. 

13. Obecně závazná vyhláška o regulaci hlučných činností 

Předsedající informoval, že na minulém řádném zasedání zastupitelstva byl usnesením U-

46-6/2017 pověřen zpracováním návrhu OZV regulující hlučné práce. Zpracovaný koncept 

OZV předložil zastupitelům a na pracovní poradě zastupitelstva byl koncept projednán a 

upraven. Následně byl i pro informaci občanů vyvěšen na ÚD a rozeslán na kontaktní 

mailové adresy. 

Předsedající přečetl článek 1 a 2 navržené OZV. 

Předsedající informoval, že na poradě zastupitelů nebyl jednotný názor, zda takovouto 

vyhlášku vydat či nevydat, jak budou udíleny případné výjimky, zejména vlastníkům 

velkých zahrad, jak se bude vymáhat dodržování této regulace.  

Předsedající dále informoval, že zastupitelstvo obdrželo nesouhlasné stanovisko KŽP, 

které přečetl: „Myslíme, že není nutné přebírat opatření, která se zavádějí převážně v 

obcích se satelitní zástavbou, vzniklých v posledních létech v okolí. Jestli se vytváří hluk 

v sobotu nebo v neděli není rozhodující. Například, čas sekání je potřeba přizpůsobit 

počasí. Žijeme v obci, která není rekreační zónou a kde probíhá "normální" vesnický život. 

Nechceme, aby náš život byl stále více regulován různými vyhláškami a nařízeními. 
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Věříme, že není potřeba tuto činnost regulovat, a že občané mají vlastní zdravý úsudek, 

aby tyto činnosti prováděli šetrně s ohledem na svoje sousedy“. 

Obdobné nesouhlasné reakce obdržel i od některých občanů. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Pan JK ml. souhlasí se stanoviskem komise životního prostředí. MK položil dotaz, jak lze 

regulovat vnější vlivy? Předsedající odpověděl, že obecní úřad obdržel negativní 

stanovisko, které tuto otázku vnímá. Pan RH se domnívá, že není třeba náš venkovský život 

regulovat záplavou dalších nařízení a regulací, kterých je i tak dost ze strany Evropské 

unie. Pan RF si myslí, že jsme dospělí lidé a můžeme se mezi sebou na malé vesnici 

domluvit.  

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná vydává OZV Obce Klokočná č. 2/2017 - Regulace 

hlučných činností. OZV je obsahem přílohy 5 tohoto zápisu.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:   

proti:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  0 Proti  6 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-70-8/2017 nebylo schváleno. 

14. Výběrové řízení „Svoz odpadu pro Region Jih“ 

Předsedající informoval, že ani druhé VŘ na „Svoz odpadu pro Region Jih“ nedopadlo 

úspěšně. VŘ muselo být zrušeno z důvodu nepodání žádné nabídky. První VŘ bylo zrušeno 

z důvodu odstoupení obce Ondřejov z VŘ, čímž se významně změnily zadávací podmínky. 

S ostatními obcemi jsme se dohodli i nadále na společném postupu, který byl podpořen na 

pracovní poradě zastupitelstva, a který spočívá v přípravě dalšího VŘ, kde by se zadávací 

podmínky upravily tak, že by se do nich promítly ještě přijatelné požadavky svozových 

firem, které byly důvodem předchozího nepodání nabídek.  

V případě neúspěchu ani tohoto VŘ jsou tyto obce připraveny rozvíjet zřízení vlastní 

svozové firmy. V tomto směru již proběhlo několik setkání s obcemi, které si tuto cestu 

zvolily. 

Za účelem sestavení nových zadávacích podmínek proběhlo několik jednání starostů, 

včetně nezávislých konzultací se svozovými firmami nad jejich reakcemi. Těm se 

deklarovala dohoda obcí na společném postupu – jednota. 

Zadávací podmínky, které byly upraveny v dohodě všech zúčastněných obcí starosta všem 

zastupitelům rozeslal pro lepší orientaci se zvýrazněnými změnami. Na poradě se k nim 

nikdo negativně nevyjádřil a musí být oficiálně zastupitelstvem schváleny. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. K 

návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná schvaluje Zadávací podmínky k novému výběrovému 

řízení „Svoz odpadu pro Region Jih“, které jsou obsahem přílohy 6 tohoto zápisu. 

Současně souhlasí s účastí starosty v pracovní skupině, která bude řešit v případě 
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neúspěšného VŘ vznik nového subjektu založeného obcemi za účelem svozu, překládky 

a likvidace odpadu na koncových zařízeních.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek,   

Blanka Habrmanová, František Bártek 

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-71-8/2017 bylo schváleno. 

15. Poplatky za likvidaci komunálního odpadu 

Předsedající informoval, že obec každý rok doplácí za likvidaci KO cca 70 tis. Kč. To je 

po odečtení nákladů za svoz BIO popelnic, kde se obec při zavádění této služby rozhodla, 

že pro motivaci občanů na třídění BIO odpadu, bude tento svoz zdarma.  

Při porovnání poplatků za likvidaci KO s ostatními obcemi vyplývá, že máme s obcí 

Louňovice ty nejnižší sazby. 

To platí v současné době při současných sazbách a zatím nemáme v kalkulacích 

zohledněno avízované zvýšení sazeb FCC (zejména u separovaného odpadu požadovali 

navýšení cca 20 %, kde navýšení má opodstatnění – vliv ztráty odbytu v Číně).  

Když jsme zahajovali VŘ, tak bylo předpokládáno, že výsledné sazby budou nižší než ty 

současné. Za ty skoro dva roky výběru však došlo celorepublikově ke změně nákladů i pro 

svozové firmy – snížení až ztráta možností odprodeje separátů a zvýšení poplatků za 

skládky. Takže opodstatněné zvýšení nákladů. 

Každopádně k výslednému snížení nákladů za likvidaci KO by mělo dojít jednak tím, že 

se bude KO adresně vážit (budeme platit za to co skutečně likvidujeme) a pak důsledným 

tříděním, zejména bioodpadu. 

Na poradě zastupitelstva se dohodlo, že pro rok 2018 se nechají stejné = stávající sazby 

poplatků, ale od roku 2019 se sazby upraví dle aktuální situace. 

16. Výběrové řízení na provedení analýzy a na zajištění činnosti DPO dle požadavků 

GDPR 

Předsedající informoval, že od 25. 5. 2018 vstupuje v platnost Obecné nařízení Evropského 

parlamentu a Rady EU o ochraně osobních údajů (OÚ) pod názvem GDPR (General Data 

Protection Regulation). To bude mít dopad i do veškerých interní dokumentací (řádů) a 

pracovních postupů. Bude třeba je nejdříve zanalyzovat a následně upravit tak, aby se s 

nařízením dokumenty a postupy dostaly do shody. Dále bude muset mít každý subjekt, 

tedy i obec, stálého pověřence pro ochranu osobních údajů (DPO). 

Bude se jednat o rozsáhlou administrativní zátěž. Dostáváme množství nabídek na zajištění 

této služby a jedná se o poměrně vysoké náklady, které budou muset být následně 

promítnuty do rozpočtu obce formou RO. 

Doposud je vydáno pouze toto nařízení, zatím ale MV ještě nezpracovalo podrobnou 

Metodiku. 

Na semináři GDPR pořádaném Ladovým krajem se většina starostů dohodla na společném 

postupu – společném VŘ na zajištění sdíleného pověřence pro ochranu osobních údajů a 

na provedení analýzy pro potřeby zajištění shody s požadavky GDPR. VŘ připraví LK.  
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Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. K 

návrhu se nikdo nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná souhlasí s účastí obce Klokočná ve společném VŘ obcí 

Ladova Kraje na zajištění sdíleného pověřence pro ochranu osobních údajů a na 

provedení analýzy pro potřeby zajištění shody s požadavky GDPR. VŘ připraví a zajistí 

centrum služeb Ladova Kraje.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek,   

Blanka Habrmanová, František Bártek  

proti: 

zdržel se: 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-72-8/2017 bylo schváleno. 

17. Projednání žádosti pana Miroslava Kukly – Návrh na pořízení změny ÚP 

Předsedající informoval přítomné o žádosti pana Miroslava Kukly – Návrh na změnu 

územního plánu ze dne 14. 6. 2017.  

Navrhovaná změna: vypuštění vyloučení v ÚP u zemědělských ploch ZP umístění staveb 

a zařízení pro provoz a údržbu dané zemědělské plochy vyjma lehkých odstranitelných 

staveb – přístřešky pro zvířata, krmeliště, seníky a dále vypuštění vyloučení oplocování 

v plochách zemědělských (s výjimkou ohradníků nebo dřevěných bradel). 

Cílový stav: aby u zemědělských ploch byla platná obecná zákonná úprava této oblasti dle 

§ 18, odst. 5 zák. č. 183/2006 Sb., v platném znění (stavební zákon)  

Předsedající ze žádosti přečetl důvody žadatele pro návrh na změnu územního plánu 

(Současně se přítomným promítlo zakreslení navrhované změny do výkresu územního 

plánu) 

Předsedající dále informoval o postupu při vyřizování žádosti. 

14. 06. 2017 byla osobně předána žádost na OÚ Klokočná 

19. 06. 2017 OÚ Klokočná písemně požádal MÚ Říčany odbor územního plánování a 

regionálního rozvoje, jako příslušného pořizovatele podle § 6 odst. 1 zákona 

č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon) 

ve znění pozdějších předpisů, aby posoudil ve smyslu § 46 stavebního 

zákona tuto žádost a vydal své stanovisko. 

28. 06. 2017 se na svém řádném zasedání Stavební komise seznámila s touto žádostí a 

doporučila vyžádat ještě i posouzení a vydání stanoviska MÚ Říčany odbor 

životního prostředí, jako orgánu ochrany přírody věcně příslušného podle 

ust. § 77 odst. (1) písm. (p) zákona ČNR č. 114/92 Sb., o ochraně přírody a 

krajiny, ve znění pozdějších předpisů.  

07. 07. 2017 OÚ Klokočná písemně požádal MÚ Říčany odbor životního prostředí o 

posouzení a následné stanovisko k žádosti. 

25. 09. 2017 vydal MÚ Říčany odbor životního prostředí vyjádření k návrhu, ve kterém 

zejména konstatuje, že nesouhlasí se změnou regulativů pro plochy 

zemědělské (PZ) a požaduje zachovat stávající stav. 
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  4. 10. 2017 vydal MÚ Říčany odbor územního plánování a regionálního rozvoje 

stanovisko k návrhu, ve kterém zejména konstatuje, že změnu regulativů 

funkčního využití „plochy zemědělské (PZ)“ nedoporučuje. 

27. 09. 2017 se na svém řádném zasedání Stavební komise seznámila s vyjádřením OŽP 

a s přihlédnutím k tomuto vyjádření nedoporučila odsouhlasit návrh na 

změnu ÚP.  

  8. 10. 2017 se na svém řádném zasedání Komise životního prostředí připojila ke 

stanovisku OŽP a nesouhlasí s návrhem na změnu ÚP a požaduje zachovat 

ÚP v současné podobě. 

Veškerá tato stanoviska/vyjádření, současně se žádostí, byla všem zastupitelům předložena 

k prostudování. 

Předsedající dále informoval, že o pořízení ÚP nebo jeho změny rozhoduje dle § 44 

stavebního zákona zastupitelstvo obce. Aby mohlo být zahájeno pořizování změny ÚP, 

musí se o tom zastupitelstvo usnést. Neusnese-li se, pořizování změny se nekoná. Proto je 

nyní třeba tuto konkrétní žádost buď schválit, nebo zamítnout. 

Předsedající následně vyzval zastupitele a i přítomné občany, aby sdělili svá stanoviska. 

Pan MK sdělil, že se jedná o všechny zemědělské pozemky k provozování zemědělské 

činnosti, nebudou se zde stavět jen krmelce ani přístřešky. Domnívá se, že nelze zabránit 

majitelům pozemků na základě rodového práva pozemky užívat. Pro obec není závazné 

stanovisko, které bylo zasláno MÚ v Říčanech. Pan František Bártek doplnil, že je 

zajímavé si přečíst důvody jmenovaného úřadu. Jedná se o klasickou ukázku, jak úředníci 

postupují, aniž by znali místní poměry. Panu RH se nelíbí představa krajiny, která by měla 

oplocené pozemky, přičemž pozemky lze oplotit, ale jen dočasně oplocenkami, nikoliv 

trvale. Pan DP sdělil, že se vyjádřila i komise životního prostředí v případě trvalého 

oplocení, nejen městký úřad. Dočasné oplocení nepředstavuje problém. Pan TB doplnil, že 

je veden soudní spor v téže věci a není již třeba se v této věci vyjadřovat. 

Předsedající vyzval přítomné, zda ještě někdo k projednávanému má nějaké připomínky. 

Nikdo jiný se nevyjádřil. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná, schvaluje pořízení změny územního plánu Klokočná, 

podle návrhu pana Miroslava Kukly ze dne 14. června 2017, spočívající ve změně 

„vypuštění vyloučení v ÚP u zemědělských ploch ZP umístění staveb a zařízení pro 

provoz a údržbu dané zemědělské plochy vyjma lehkých odstranitelných staveb – 

přístřešky pro zvířata, krmeliště, seníky a dále vypuštění vyloučení oplocování v plochách 

zemědělských (s výjimkou ohradníků nebo dřevěných bradel)“ a dále, aby v cílovém 

stavu bylo dosaženo: „aby u zemědělských ploch byla platná obecná zákonná úprava této 

oblasti dle § 18, odst. 5 zák. č. 183/2006 Sb., v platném znění (stavební zákon)“. Žádost 

je obsahem přílohy 7 tohoto zápisu.“  

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 

Hlasy: pro: František Bártek  

proti:  Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek 

zdržel se: Blanka Habrmanová 

nehlasoval: 

Výsledek hlasování: Pro  1 Proti  4 Zdržel se  1 Nehlasoval  0 

Usnesení č. U-73-8/2017 nebylo schváleno. 

18. Územní studie veřejných prostranství 
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Předsedající se odkázal na minulé řádné zasedání zastupitelstva, kde občany informoval o 

postupu prací na ÚSVP. V tu dobu probíhala anketa mezi občany až do 29. 9. 2017.Bylo 

předáno 54 anketních lístků + 1 dodatečně. Následně se pracně anketa vyhodnocovala. 

Hodnotily se jednotlivé anketní otázky u nich se vybraly nejčastěji zmiňované, a přitom 

různě akceptované „problémy“, jako např. úprava nádrže na návsi a těm se přiřazovaly 

hlasy pro (+1), nebo proti (-1). To se zpracovalo do excelové tabulky. 

Současně se i veškeré anketní lístky (scan) zaslaly k samostatnému vyhodnocení panu arch. 

Plickovi. Tato vyhodnocení jsme si pak vzájemně poskytli a výsledky porovnali. 

Na pracovní poradě zastupitelstva se zastupitelé domluvili na pracovním setkání s pasnem 

arch. Plickou dne 22. 11. 2017 po 20.00 hod. ve věci vyhodnocení anketních lístků.  

Setkání se zúčastnilo 5 zastupitelů. Společně s arch. Plickou projednali vyhodnocení 

ankety – z té vyplynul pouze jeden bod v hodnotě -1. Jednalo se o přemístění kontejnerů 

z obce na centrální místo do budoucího sběrného dvora. Což ale neovlivňuje dokončení 

studie. Proto byl panu architektovi vydán pokyn k dokončení ÚSVP v řešení návrhu 

předloženého veřejnosti. 

Předsedající dodal, že zpracovaná ÚSVP bude odborným názorem architekta urbanisty, 

podpořená vyhodnocenou anketou mezi občany a souhlasem většinové části zastupitelstva. 

Realizace navrhovaných úprav v návaznosti na zajištění finančních prostředků pak bude 

vždy podléhat dalšímu schvalovacímu procesu zastupitelstva. 

Předsedající dále informoval, že všechny anketní lístky s odstraněnými jmény a i 

vyhodnocení ankety jsou zveřejněny na webových stránkách obce. 

Předsedající vyzval přítomné, zda má někdo k tomuto bodu programu nějaké připomínky. 

Blanka Habrmanová doplnila, že Strategický rozvojový plán obce je nezbytným 

podkladem pro získání dotací. Nikdo jiný se nevyjádřil. 

19. Objasnění platby obecní kartou 

Předsedající informoval, že na pracovní poradě zastupitelstva konané dne 18. 10. 2017 

Martin Pávek informoval, že se dozvěděl, že prý proběhla nějaká platba obecní platební 

kartou v restauraci ve Špindlerově mlýně a požadoval vysvětlení. Současně požadoval i 

zveřejňování hotovostních plateb. Starosta, který má jako jediný aktivní obecní platební 

kartu vysvětlil, že se jedná o jeho platbu, ke které došlo omylem, že si na dovolené spletl 

kartu a místo soukromé karty použil obecní. Výše platby byla 494,- Kč. Po návratu o omylu 

hned informoval Blanku Habrmanovou, která s účetním panem Skřivánkem řešila, jak toto 

napravit. Pan Skřivánek to prověřil a doporučil poslat na obecní účet tuto částku jako 

opravu. Což hned druhý den poté starosta učinil a je možno zkontrolovat – stejná částka 

s textem „mylná platba obecní kartou“. Na toto vysvětlení Martin Pávek reagoval 

požadavkem, aby se to vysvětlilo občanům na VZZ. Starosta souhlasil s tím, že na příštím 

VZZ podá informaci – čímž tak činí a občanům se omlouvá. 

Na druhý požadavek Martina Pávka starosta reagoval, že s ním plně souhlasí, že je třeba 

aby vše bylo transparentní. I on dostal již několikrát dotaz, proč nejsou vidět veškeré platby 

zejména hotovostní výplata mzdy u pana Bašty, proč se mu peníze neposílají na účet. 

Blanka Habrmanová na požadavek transparentnosti reagovala, že to není problém, že na 

webových stránkách do Hospodaření obce zveřejní Pokladní knihu tak, jak ji dostává od 

účetního pana Skřivánka a ještě v průběhu večera Pokladní knihu zveřejnila. Což je pro 

občany informace, že vše je transparentní. 

Předsedající vyzval přítomné, zda má někdo k tomuto bodu programu nějaké připomínky. 

Paní Blanka Habrmanová doplnila, že zveřejněním Pokladní knihy došlo k porušení 

zákona o ochraně osobních údajl, s tím, že pokladní knihu lze zveřejnit jen bez uvedení 
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jména, čísla účtu a adresy. Tím by se většina údajů vymazala. Pokud má kdokoliv zájem, 

může mu být umožněno do pokladní knihy nahlédnout. Nikdo jiný se již nevyjádřil. 

20. Různé 

• Změna v organizaci Kulturní a sociální komisi 

Předsedající informoval, že z důvodu pracovní přetíženosti Jana Malého která mu 

znesnadňuje se plnohodnotně věnovat řízení KSK, již několik měsíců společně 

projednávali možnosti řešení této situace. Se souhlasem Jana Malého starosta jednal 

s několika možnými adepty a dohodl se na spolupráci s Katkou Knapovou, která v této 

oblasti má velice dobré zkušenosti. Společně se dohodli, že mezi svátky projednají 

podrobnosti a rozdělení kompetencí. Předsedající informuje, že jmenuje Kateřinu 

Knapovou od 1. 01. 2018 předsedou KSK. Jan Malý nadále zůstane členem komise. 

Předsedající předpokládá, že se tato komise rozšíří o další členy. 

Závěrem tohoto bodu předsedající poděkoval Janu Malému za jeho dosavadní vedení 

KSK a vyslovil přesvědčení, že všichni společně budou i nadále dobře spolupracovat 

ve prospěch kulturního života v obci, které nám mnoho okolních obcí závidí. 

Pan RF poděkoval obecnímu úřadu za Mikulášskou nadílku a paní DŽ sdělila, že akce 

se povedla a poděkovala Janu Malému. Paní LR přidala poděkování za akci 

Rozsvěcení vánočního stromu, která byla dle jejích slov nádherná. Jan Malý doplnil, 

že akce se konají jak pod záštitou obce, tak i místních spolků, „Hasičů“ a „Klokajdy“. 

Panu JK se nelíbí, že dětem, které se nezúčastnily Mikulášské nadílky, nebyl doručen 

balíček domů.  

• Kalendář 2018 

Předsedající informoval přítomné, že byl sestaven nový plán zasedání na rok 2018. 

Plán zasedání je přílohou 8 tohoto zápisu a v současné chvíli je i zveřejněn na 

webových stránkách obce a na úřední desce na horní návsi. 

Kalendář Kulturních akcí bude sestaven KSK v lednu 2018. 

• Volba pátého člena Kontrolního výboru 

Paní Petra Hofmanová se přihlásila, že by se ráda ucházela o místo člena v kontrolním 

výboru, aby se tím vyřešila situace lichého člena. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná souhlasí, aby byl volen další - pátý člen Kontrolního 

výboru.“ 

       Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek,   

Blanka Habrmanová, František Bártek  

 proti: 

 zdržel se: 

 nehlasoval: 

      Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se  0 Nehlasoval  0 

      Usnesení č. U-74-8/2017 bylo schváleno. 

Předsedající přečetl návrh usnesení: 

„Zastupitelstvo obce Klokočná volí za člena Kontrolního výboru paní Petru      

Hofmanovou.“ 

Předsedající nechal o návrhu usnesení hlasovat. 
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      Hlasy: pro: Miloslav Rovný, Martin Pávek, Jan Malý, Petr Prokýšek, 

Blanka Habrmanová, František Bártek  

 proti: 

 zdržel se: 

 nehlasoval: 

      Výsledek hlasování: Pro  6 Proti  0 Zdržel se 0  Nehlasoval  0 

      Usnesení č. U-75-8/2017 bylo schváleno. 

• Diskuze – otevřené fórum 

Předsedající vyzval všechny přítomné k diskusi a ukončil veřejné zasedání 

zastupitelstva obce Klokočná v 21.30 hod. 

Poděkoval všem přítomným za účast, za spolupráci v uplynulém roce, všem lidem 

dobré vůle popřál příjemné prožití vánočních svátků a hodně štěstí, zdraví a 

spokojenosti v novém roce, roce 2018. 

 

Přílohy zápisu: 

Příloha č. 1 -  Rozpočtové opatření č. 5/2017 

Příloha č. 2 -  Rozpočet 2018 

Příloha č. 3 -  Důvodová zpráva 

Příloha č. 4 -  Kalkulace cen pro vodné pro kalendářní rok 2018 

Příloha č. 5 -  OZV č. 2/2017 – Regulace hlučných činností 

Příloha č. 6 -  Zadávací podmínky VŘ „Svoz odpadu pro Region Jih“ - neveřejná 

Příloha č. 7 -  Žádost Miroslava Kukly – Návrh na změnu ÚP ze 14. 6. 2017 

Příloha č. 8 -  Kalendář 2018 

 

Zápis byl vyhotoven dne 28. 12. 2017 

Zapisovatelka: 

Mgr. Šárka Machaňová _______________________dne: 

Ověřovatelé zápisu: 

Petr Prokýšek   _________________________dne: 

Jan Malý  _________________________dne: 

Starosta: 

Ing. Miloslav Rovný _________________________dne: 

 


